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013 【看哪，父神賜給我們】 

Listen to Midi 

 

(一) 看哪，父神賜給我們是何 等的慈愛，失喪罪人，得稱神子，怎不全心感戴！看哪，

何等的慈愛！父神賜給我們是何等無限的慈愛，使我們竟得稱爲神的兒女祂 - 心愛！ 

 

(二) 今靠寶血，不再遠離，得 以與神相近；在愛子裏，得蒙悅納，神心所喜所珍。看

哪，何等的慈愛！父神賜給我們是何等無限的慈愛，使我們竟得稱爲神的兒女祂 - 心

愛！ 

 

(三) 在榮耀裏將要如何，現今 尚未顯明；但若得見寶貝救主必要像祂榮形。看哪，何

等的慈愛！父神賜給我們是何等無限的慈愛，使我們竟得稱爲神的兒女祂 - 心愛！ 

 

(四) 我們有此蒙福盼望，就要 更加聖潔，更像復活、榮耀的主，不久將要面謁。看哪，

何等的慈愛！父神賜給我們是何等無限的慈愛，使我們竟得稱爲神的兒女祂 - 心愛！ 

 

 

(1) Behold, what love, what boundless love, The Father hath bestowed on sinners lost, that we should be now called the 

sons of God! Behold, what manner of love! what manner of love the Father hath bestowed upon us, that we, that we 

should be called, should be called the sons of God. 
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(2) No longer far from Him, but now by "precious blood" made nigh; accepted in the "Well-beloved," near to God's 

heart we lie. Behold, what manner of love! what manner of love the Father hath bestowed upon us, that we, that we 

should be called, should be called the sons of God. 

 

(3)mWhat we in glory soon shall be, It doth not yet appear; but when our precious Lord we see, we shall his image bear. 

Behold, what manner of love! what manner of love the Father hath bestowed upon us, that we, that we should be called, 

should be called the sons of God. 

 

(4)nWith such a blessed hope in view, we would more holy be, more like our risen, glorious Lord, whose face we soon 

shall see. Behold, what manner of love! what manner of love the Father hath bestowed upon us, that we, that we should 

be called,should be called the sons of God. 
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